

Referat fra ekstraordinært årsmøte for 2019 i Stjørna Heimbygdslag 26.08.2020

18 stemmeberettiget møtte

Eilif ønsket velkommen og gjennomgikk saklista.

Det var ingen anmerkninger til innkallinga.

- a) Valg av møteleder og sekretær.
Eilif ble valgt til møteleder og John Magnus til sekretær

- b) John M. gikk gjennom årsmeldinga punkt for punkt som ble godkjent med de tilføyelser som fremkom.
 - **Gammeldagan:** Bare positive kommentarer
 - **Turer:** En kommentar til turen til Tobakkvika. Det har vært snakk om å få satt opp et naust på eiendommen eventuelt ei flytebrygge. Styret oppfordres til å ta et initiativ til dette overfor kommunen.
 - **Anno 1930:** Uegnet plassering på møterommet, men hvor? Kan Monsen-/Bedinbrygga igjen bli aktuell? Hva med å ha en permanent utstilling av bilder på loftet som en del av kunstutstillinga? Hva med utstilling av bilder fra far og sønn Grav?
 - **Protokoller til foreninger og lag:** Eilert: Museene har fått ansvar for å ta vare på protokoller fra foreninger og lag dvs: Museet Kystens Arv. Her må det bevilgninger av penger fra MIST og kommunen til egnet lagringsrom. Foreløpig er lagringa i rådhuset. John M.: Lokalt er det ønske om ikke å sende vekk protokollene. Her er det ønske om å skaffe seg en låsbar monter som skal plasseres på biblioteket. Dette for at de som bruker biblioteket kan se hvilke lag og organisasjoner som har eksistert i Stjørna. Dette skal **ikke** inneholde papirer/protokoller fra bedrifter.
 - **Hjemmesida:** Vet ikke hvor mye den er besøkt. Hva med å digitalisere mer av det vi har arbeidet med å få lagt det ut, slik at flere kan se det som er gjort. Legge ut referat fra gruppe sitt arbeid etter hvert.
 - **Gamle bilder:** Vi forsetter med å samle og skal legge ut flere på hjemmesida.
 - **Seterprosjektet:** Ennå en del arbeid igjen, men her må det dannes ei gruppe som tar for seg korrektur av tekster/ legger på bilder osv.
 - **Sildemuseet/Fiskemuseet i Råkvåg:** Knut orienterte om hva som er gjort og at Paal Haug Jensen har hatt kontakt med MIST. Her det slik at Heimbygdslaget har sagt seg villig til å **være behjelpelig og legge til rette, men ikke drive museet.** Dette betyr at kommunen/MIST må ta seg av faste utgifter som strøm, forsikring og husleie av Fossbrygga. Knut har hatt møte med varaordføreren. Uten positiv løsning av det økonomiske, vil ikke Heimbygdslaget arbeide videre med museet.
 - **Grasrotandelen:** kr. 30869,00
 - **Ny bankforbindelse:** Stadsbygd Sparebank – brukskonto: 4336 16 94881

- c) Valg:

d) Valg foretatt august 2020

- | | | |
|--|------------------------|------------------|
| 1. Leder: | Knut Nasset | Valgt for 1 år |
| 2. Styremedlem: | Eilif Rødsjø | Valgt for 1 år |
| 3. Styremedlem: | Elin Worpvik | Valgt for 1 år * |
| 4. Styremedlem: | John Magnus Aas | Valgt for 2 år |
| 5. Styremedlem: | Tor Stallvik | ikke på valg |
| 6. Varamedlemmer: | | |
| | John Arthur Winsjansen | Valgt for 1 år |
| | Geir Sollie | Valgt for 1 år |
| | Jan Hulsund | Valgt for 1 år |
| 7. Revisorer: | Harald Sommerseth | ikke på valg |
| Vara: | Didrik Frengen | ikke på valg |
| 8. Representant Salteriet Kulturbrygge | | |
| | Knut Nasset | valg for 1 år |
| | Bent Tokstad | valgt for 3 år |
| | Anders Refsnes (1) | ikke på valg |
| | Irene Dypvik (2) | ikke på valg |

e) Arbeidsprogram for høsten 2020 og våren 2021

Knut presenterte sine planer for tida som kommer.

Knut la fram planene om hvordan han tenke seg arbeidet i det kommende året.

Han kan tenke seg arbeidsgrupper bestående av 3 – 4 medlemmer der styremedlemmene var fordelt etter interesse:

- Sildbrygga/museet
- Fotogruppe
- Kartgruppe
- Bygdebokgruppe for hjelpe Eilert i arbeidet.
- Fullføre seterprosjektet (Per vil være med)
- Andre aktuelle grupper for å videreføre, avslutte prosjekt som det er blitt arbeidet med. Samtidig få stoffet presenter på en enkel måte (digitalt).

Knut tenkte spesielt på arbeidet med museet. Ei gruppe med han, Harald S, og Paal Haug Jensen (kontaktperson mot Mist) blant andre. Det ble igjen

presisert at Heimbygdslaget skal være **behjelpelig og legge til rette, men ikke drive museet.**

Knut orienterte videre at han allerede har hatt kontakt med:

Eldar Moe om de blidene/filmene fra 1980 – 1990-årenesom han har, med lovnad om at det skulle han få.

Likeså er arvingene etter Helge Skarsvåg kontaktet om de bildene.

Og Daniel Alm (Larsen) om filmer etter Harald Larsen.

Temakvelder høste 2020:

09.09.20: Jon Arthur presenterer bilder

14.10.20: Torvald Sund (enda litt usikker)

11.11.20: Fosen Mek. (Anna Synnøve)

f) Medlemskontingent:

Kontingenten blir uendra

g) Innkomne forslag

- 1) Fra Kjell Ø Arntzen: Et ønske at det kommer et engasjement om hva Heimbygdslaget kan bidra med under Anno1930 i 2021. (Det er 30 årsjubileum). Kanskje burde Heimbygdslaget hatt et medlem i Anno-komiteen for å få informasjon om hva som skjer der.
- 2) Tore Melhus kom inn på hvordan engasjere yngre folk i laget. En ide er å velge yngre inn i gruppene.
- 3) Ny prosjekter:
 - a) Hester i Stjørna
 - b) Gamle traktorer
- 4) Prøve å skaffe tilveie e-post – adresser til medlemmene for å forenkle kommunikasjonen med medlemmene.

John Magnus Aas

Sekr.